

Conselleria d'Infraestructures, Territori i Medi Ambient

Ressenya de resolució de la Conselleria d'Infraestructures, Territori i Medi Ambient, sobre l'aprovació del pla d'actuació territorial estratègica València Club de Futbol. [2015/4276]

La consellera d'Infraestructures, Territori i Medi Ambient, per Resolució de data 19 de febrer de 2015, ha acordat l'aprovació del pla d'actuació territorial estratègica València Club de Futbol, i ha designat com a promotora de l'actuació territorial estratègica l'entitat Valencia Club de Fútbol, SAD. L'objecte d'esta actuació és la implantació i consolidació de dos àmbits de nova centralitat urbana en la ciutat de València amb una marcada influència metropolitana. Els usos i les activitats terciaris d'elevada qualitat planificats actuaran com a elements dinamitzadors d'esta centralitat, contribuint a la consecució d'una àrea urbana més equilibrada i a la promoció de sistemes de mobilitat sostenible, tot això seguint els preceptes dels articles 1, 2, 3, 4 i 5 de la Llei 1/2012, de 10 de maig, de la Generalitat, de mesures urgentes i impuls a la implantació d'actuacions territorials estratègiques. L'esmentada resolució, junt amb una resolució de correcció d'errors, es troba publicada en la pàgina web següent: <http://www.citma.gva.es/valenciafc>

Contra l'esmentada resolució, que és definitiva en via administrativa, es pot interposar un recurs contenciosos administratiu davant de la Sala Contenciosa Administrativa del Tribunal Superior de Justícia de la Comunitat Valenciana en el termini de dos mesos des de la seu publicació (art. 46.1 de la Llei reguladora de la jurisdicció contenciosa administrativa). També podrà interposar-se potestativament un recurs de reposició davant del mateix òrgan que dicta esta resolució en el termini d'un mes des de la seu publicació, encara que en este cas no es podrà interposar un recurs contenciosos administratiu fins que siga resolt expresament o s'haja produït la desestimació presunta del recurs interposat (art. 116 i 117 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de Règim Jurídic de les Administracions Pùbliques i del Procediment Administratiu Comú).

València, 30 d'abril de 2015.– El director general d'Avaluació Ambiental i Territorial: Juan Giner Corell.

Consellería de Infraestructuras, Territorio y Medio Ambiente

Reseña de resolución de la Consellería de Infraestructuras, Territorio y Medio Ambiente, sobre la aprobación del plan de actuación territorial estratégica Valencia Club de Fútbol. [2015/4276]

La consellera de Infraestructuras, Territorio y Medio Ambiente, por Resolución de fecha 19 de febrero de 2015, ha acordado la aprobación del plan de actuación territorial estratégica Valencia Club de Fútbol, designando como promotora de la actuación territorial estratégica a la entidad Valencia Club de Fútbol, SAD. El objeto de esta actuación es la implantación y consolidación de dos ámbitos de nueva centralidad urbana en la ciudad de Valencia con una marcada influencia metropolitana. Los usos y actividades terciarios de elevada calidad planificados actuarán como elementos dinamizadores de esta centralidad, contribuyendo a la consecución de un área urbana más equilibrada y a la promoción de sistemas de movilidad sostenible, todo ello siguiendo los preceptos de los artículos 1, 2, 3, 4 y 5 de la Ley 1/2012, de 10 de mayo, de la Generalitat, de medidas urgentes e impulso a la implantación de actuaciones territoriales estratégicas. La citada resolución, junto con una resolución de corrección de errores, se encuentra publicada en la siguiente página web: <http://www.citma.gva.es/valenciafc>

Contra la citada resolución, que es definitiva en vía administrativa, cabe interponer recurso contencioso-administrativo ante la Sala de lo Contencioso-Administrativo del Tribunal Superior de Justicia de la Comunitat Valenciana en el plazo de dos meses desde su publicación (art. 46.1 de la Ley reguladora de la jurisdicción contencioso-administrativa). También podrá interponerse potestativamente recurso de reposición ante el mismo órgano que dicta la presente resolución en el plazo de un mes desde su publicación, aunque en este caso no se podrá interponer recurso contencioso-administrativo hasta que sea resuelto expresamente o se haya producido la desestimación presunta del recurso interpuesto (art. 116 y 117 de la Ley 30/1992, de 26 de noviembre, de Régimen Jurídico de las Administraciones Públicas y del Procedimiento Administrativo Común).

Valencia, 30 de abril de 2015.– El director general de Evaluación Ambiental y Territorial: Juan Giner Corell.